

No. 600—Mr. Howie—February 1, 1984

What are the (a) names (b) positions of the persons who occupy positions on the Executive and Board of Directors of Canadair Limited and, in each case, what amount was he/she paid in respect of that position in the fiscal year ended March 31, 1983?

No. 601—Mr. Howie—February 1, 1984

What are the (a) names (b) positions of the persons who occupy positions on the Executive and Board of Directors of de Havilland Aircraft of Canada Limited and, in each case, what amount was he/she paid in respect of that position in the fiscal year ended March 31, 1983?

No. 602—Mr. Howie—February 1, 1984

What are the (a) names (b) positions of the persons who occupy positions on the Executive and Board of Directors of de Havilland Canada, Inc. and, in each case, what amount was he/she paid in respect of that position in the fiscal year ended March 31, 1983?

No. 603—Mr. Young—February 1, 1984

Will the government honour the contribution of (a) Doctor Jonas Salk, developer of the polio serum (b) Doctor Albert Sabin, developer of the oral polio vaccine and, if so, what would be the nature of these honours and on what date will they be made?

No. 604—Mr. Corbett—February 2, 1984

To the knowledge of the government, did any countries receive arms or military equipment manufactured in Canada since 1975 and, if so, which countries?

No. 607—Mr. Reid (St. Catharines)—February 2, 1984

1. With reference to the answer to Question No. 4,462 of the First Session of the 32nd Parliament, which other departments or agencies were associated with the hosting of the All Star Baseball Game Reception held in Montreal on July 12, 1982?

2. Were amateur baseball federations "from around the world" in attendance and, if so (a) which federations were represented (b) for what reason were they not included in the guest list provided in response to Part 3 (c) of Question No. 4,462?

3. (a) Were efforts made to promote Canadian wines at this reception and, if so, what were such efforts (b) did the government feel it necessary to provide imported wines and, if so, for what reason (c) what was the quantity of wine consumed and what proportion was Canadian wine?

No. 609—Mr. Stewart—February 2, 1984

1. Are any persons employed by the Canadian International Development Agency and, if so (a) what total number (b) how many work in the Hull, Quebec office (c) how many work in the field?

2. What percentage of the Agency's total budget is used to pay the salaries of (a) office (b) field workers?

N° 600—M. Howie—1^{er} février 1984

Quels sont les a) nom, b) fonctions des membres de la direction et du conseil d'administration de la société Canadair Limitée et, dans chaque cas, combien a-t-on payé à l'intéressé à l'égard de ce poste au cours de l'année financière terminée le 31 mars 1983?

N° 601—M. Howie—1^{er} février 1984

Quels sont les a) nom, b) fonctions des membres de la direction et du conseil d'administration de la société de Havilland Aircraft du Canada Limitée et, dans chaque cas, combien a-t-on payé à l'intéressé à l'égard de ce poste au cours de l'année financière terminée le 31 mars 1983?

N° 602—M. Howie—1^{er} février 1984

Quels sont les a) nom, b) fonctions des membres de la direction et du conseil d'administration de la société de Havilland Canada, Inc. et, dans chaque cas, combien a-t-on payé à l'intéressé à l'égard de ce poste au cours de l'année financière terminée le 31 mars 1983?

N° 603—M. Young—1^{er} février 1984

Le gouvernement honorera-t-il les contributions des docteurs a) Jonas Salk, qui a mis au point le sérum contre la polio, b) Albert Sabin, qui a mis au point le vaccin anti-polio par voie buccale et, dans l'affirmative, comment et quand?

N° 604—M. Corbett—2 février 1984

Le gouvernement sait-il si des pays ont reçu des armes ou des équipements militaires fabriqués au Canada depuis 1975 et, dans l'affirmative, lesquels?

N° 607—M. Reid (St. Catharines)—2 février 1984

1. Au sujet de la réponse à la question n° 4462, de la première session du 32^e Parlement, quels autres ministères ou organismes ont aidé à l'organisation de la réception offerte à l'occasion de la partie d'étoiles du baseball professionnel à Montréal, le 12 juillet 1982?

2. Des fédérations de baseball amateur provenant «des quatre coins du monde» étaient-elles représentées et, le cas échéant, a) lesquelles, b) pourquoi ne figuraient-elles pas dans la liste des invités fournie en réponse à la partie 3.c) de la question n° 4462?

3. a) A-t-on fait des efforts pour promouvoir les vins canadiens à cette réception et, le cas échéant, lesquels, b) le gouvernement a-t-il jugé nécessaire d'offrir des vins importés et, le cas échéant, pourquoi, c) combien de vin a été consommé et quel était le pourcentage du vin canadien?

N° 609—M. Stewart—2 février 1984

1. L'Agence canadienne de développement international emploie-t-elle des personnes et, dans l'affirmative, a) combien au total, b) combien travaillent au bureau de Hull (Qué.), c) combien travaillent à l'étranger?

2. Quel pourcentage du budget total de l'Agence sert à payer le traitement des a) employés de bureau, b) employés affectés à l'étranger?